

Laboratory Service

臨床化驗服務

	Inpatient & Day Patient 住院及日間治療	Outpatient 門診	Turnaround Time 報告完成時間
	Charges 收費 HK\$港幣	Charges 收費 HK\$港幣	
Clinical Chemistry · Immunology and Virology 臨床化學 · 免疫學及病毒學			
Liver Function Test 肝功能檢測	\$815	\$650	4 Hours 4 小時
Renal Function Test 腎功能檢測	\$815	\$650	4 Hours 4 小時
Lipid Profile 血脂分析	\$1075	\$860	4 Hours 4 小時
Thyroid Function Test (TSH and FT4) 甲狀腺功能	\$1290	\$1030	1 Day 1 天
Hepatitis B Surface Antibody (Anti-HBs) 乙型肝炎表面抗體	\$665	\$530	1 Day 1 天
Hepatitis B Surface Antigen (HBsAg) 乙型肝炎表面抗原	\$665	\$530	1 Day 1 天
Haematology and Blood Banking 血液學及血庫			
Complete Blood Count 全血細胞計數	\$260	\$210	4 Hours 4 小時
Erythrocyte Sedimentation Rate 紅血球沉降率	\$160	\$130	4 Hours 4 小時
Activated Partial Thromboplastin Time 活化部分凝血活酶時間	\$300	\$240	4 Hours 4 小時
Prothrombin Time 凝血酶原時間	\$300	\$240	4 Hours 4 小時
ABO and Rh (D) Grouping 血型及恆河猴因子測試	\$290	\$230	4 Hours 4 小時
Microbiology 微生物學			
Culture and Sensitivity Test	\$860	\$685	3 – 6 Days

細菌培養及藥物抗菌測試			3 - 6 天
Urine Routine 小便常規檢驗	\$200	\$160	8 Hours 8 小時
Urine Culture and Sensitivity Test 小便細菌培養及藥物抗菌測試	\$760	\$610	3 Days 3 天
Stool Routine 大便常規檢驗	\$260	\$210	2 Days 2 天

Remarks 備註：

1. The above charges are for reference only. There may be further details that are not included here. Please check with our staff prior to your treatment or examination.
上述資料謹供參考，詳情未能盡錄，務請於接受檢查或治療前查詢有關詳情。
2. If there is any inconsistency between the English version and Chinese version, the English version shall prevail.
如中、英文版本之間有任何歧義，概以英文版本為準。
3. The above price list is for reference only. All the latest prices shall be subject to the latest announcements of the hospital.
以上價格僅供參考，一切收費以醫院最新公佈為準。
4. Prices will be effective on 1 January 2025.
以上收費由 2025 年 1 月 1 日起生效。
5. The prices of above common items are applicable for different room type (except for Deluxe Room, Private Room and Semi-Private Room (1-bed)) and out-patient.
以上常見項目收費適用於所有房間種類（除了貴賓套房、私家房及半私家房(一人房)）及門診病人。
6. For detailed information regarding the scope of our accredited tests, please visit the HOKLAS website.
如欲查閱本化驗所獲認可測試的詳細範圍，歡迎瀏覽 HOKLAS 網站
<https://www.itc.gov.hk/en/quality/hkas/doc/scopes/858P.pdf>
7. If you have any feedback or complaints regarding our laboratory services, please contact us by phone at 3946 6430, fax at 3504 3651, or email at laboratory@cuhkmc.hk. We will acknowledge receipt within 3 working days and respond or provide an update within 10 working days.
如對實驗室服務有任何意見，歡迎致電 3946 6430、傳真至 3504 3651 或電郵 laboratory@cuhkmc.hk 聯絡我們，我們將於 3 個工作日內確認收到，並在 10 個工作日內回覆或提供進度更新。